
 

 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE   Interpellation 

     2019-10-07 

 

 

Interpellation från Stefan Andersson (S) till barn- och 
grundskolenämndens ordförande – förskoleplatser i Arninge-
Ullna?” 
 

Ullna/Hägerneholm är ett expanderade område där vi i dagsläget har den nya Hägerneholmsskolan 
och Förskolan i Ullna som alternativ för att möta behov av grundskola och förskola i närområdet. I 
dagsläget är det minst 150 barn som står i kö till förskolorna i området, förskolor som idag har 0 
lediga platser. Alla barn som står i kö har förvisso plats på annan förskola men de ligger på betydande 
avstånd från närområdet. Samtidigt som kön växer så har Förskolan i Ullna, enligt vad vi har hört, 
endast tagit emot 5-åringar inför höstterminen 2019, vilket om det stämmer, gör det än svårare för 
de minsta barnen att få plats på en förskola nära hemmet.  

 

Med anledning av ovanstående blir min fråga till BGN:s ordförande: 

 

- Stämmer det att det bara är 5-åringar som är nyintagna på Förskolan i Ullna till höstterminen 2019? 
Om så är fallet - är detta överenskommet i avtalet mellan kommunen och förskolan?  

- Hur ser planen ut för att möta det stora behovet av förskoleplatser i   Arninge/Ullna/Hägerneholm? 

 

 

För socialdemokraterna 

 

 

 Stefan Andersson (S)       

 


